



DECLARATION DE CONFORMITE/CE DECLARATION OF CONFORMITY

Nous MERSEN FRANCE SB SAS
We 15, Rue de Vaucanson
69720 Saint Bonnet de Mure Cedex
France

Hereby certify that products with the registered trade mark FERRAZ-SHAWMUT ®,

Photovoltaïque Fuses HP6M et HP10M

Provided that they are installed, maintained and used as intended and in accordance with the current installation standards and with the manufacturer's recommendations, comply with the provisions of the following European Council Directives :

Low Voltage Directive (LVD) codified 2006/95/ EC 2006 December 12th

EMC Directive 2004/108/EC

RoHS Directive codified 2002/95/CE of 27 January 2003 in use since 2006 July 1st on the restriction of the use of certain hazardous substances in the electric and electronic equipments.

And are in compliance with the following European Standards,
IEC 60269-1 Ed.4.1 2009
IEC 60269-6 Ed 1 2010

Certifions par ce document que les produits de la marque FERRAZ-SHAWMUT ®,

- Fusible Photovoltaïque HP6M et HP10M

Sous réserve d'installations, d'entretien et d'utilisation conformes à leur destination, aux normes d'installations applicables et aux instructions du constructeur, satisfont aux dispositions des Directives du Conseil Européen suivantes :

Directive Basse Tension (DBT) codifiée 2006/95 CE du 12 Décembre2006

Directive CEM 2004/108/EC

Directive RoHS codifiée 2002/95/CE du 27 janvier 2003 en vigueur depuis le 1^{er} juillet 2006 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques.

Et sont conformes aux normes européennes suivantes,
CEI 60269-1 Ed.4.1 2009
CEI 60269-6 Ed 1 2010

L1018565J	X1018575J	Y1018576J	Z1018577J	M1018566J	A1018578J	K1018610J	N1018567J
L1018611J	Q1018569J	R1018570J	S1018571J	T1018572J	V1018573J	W1018574J	
B1018579J	L1018588J	M1018589J	N1018590J	C1018580J	P1018591J	D1018581J	E1018582J
F1018583J	G1018584J	H1018585J	J1018586J	K1018587J			

Année d'apposition du marquage 
Year of  marking appending :

Saint Bonnet de Mure le : 16/12/2010

Nom / Name : F.SARRUS

Fonction / Position : Directeur R & D

Signature / Signature :

DECLARATION CE N°	0	1	2	1	A
-------------------	---	---	---	---	---